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Nomenen conseller 
delegat de 
l'empresa TMG 
l'ex-regidor Joan 
Maria Gelada 

DdeG 
Girona.- En la reunió del con--

sell d'administració de Transports 
Municipals del Gironès (TMG) 
celebrada dijous passat, es va 
acordar nomenar conseller dele
gat de l'empresa l'ex-règidor de 
l'Ajuntament de Girona Joan 
Maria Gelada, que en aquesta 
darrera etapa municipal era el 
responsable de l'àrea de Serveis 
Urbans i Ordenació de la Ciutat. 

El consell d'administració de 
Transports Municipals del Giro
nès (TMG) està presidit per l'al
calde de Girona, Joaquim Nadal, i 
en formen part també els regi
dors Francesc Francisco, Manel 
Serra i Jordi Moner, en represen
tació del grup de CiU. A més tam
bé hi són presents dos represen
tants de l'empresa Hispà no Hila-
riense. No seria d'estranyar que 
antics regidors com ara Joan 
Gaya i Sebastià Salelias arribes
sin a aconseguir nomenaments 
similars en empreses municipals. 

Multen uns joves per 
circular amb 
ciclomotor pel Parc 
Central 

DdeG 
Girona.- L'Ajuntament de Giro

na ha imposat a Josep Arumí, 
Ramon Frigola, Miguel A. Gonzà-
lez i Víctor Guerrero, tots ells 
domiciliats a Girona, la sanció de 
quinze mil pessetes a cadascun, 
per haver circulat el proppassat 
dia 25 de juliol amb ciclomotor 
dins el recinte del Parc Central. 

Per altra banda, l'Ajuntament 
de Girona també ha anunciat que 
ha imposat una multa econòmica 
a José Gutiérrez, Ignacio Cano i 
Carles Fontan, també veïns de la 
ciutat de Girona, per les pintades, 
aldarulls i vidres trencats a la via 
pública en un edifici de la plaça 
dels Jurats. 

En aquest cas la multa impo
sada per l'Ajuntament de Girona 
a aquests joves és també de quin
ze mil pessetes a cadascun. 

Nadal diu que/en el tema de l'educació, Girona està en un equilibri precari 

( < 
IS I normal del curs no vol dir que 

tot siguin flors I violes» 
Fèlix BOUSO MARES 

Girona:- La presentació a la 
premsa de «Recursos educa
tius», qüe l'Ajuntament de Giro
na posa a disposició de les 
escoles, va servir perquè l'alcal
de Nadal fes una detallada anà
lisi de la situació de l'ensenya
ment a la ciutat de Girona i dei
xés anar algunes possibilitats 
de futur en aquest camp. 

Nadal, va dir que l'Ajunta
ment de Girona havia manifes
tat la seva voluntat política de 
donar una gran importància a 
l'ensenyament i més en aquests 
moments en què està a punt de 
entrar la LOGSE. Va dir que l'A
juntament no solament havia 
d.'estar en les ajudes econòmi
ques, sinó, també, en els plante
jaments educatius. 

Pel que fa a la situació actual, 
Joaquim Nadal va dir que «la 
situació és la d'un clar-oscur. 
S'hanfet millores materials. El 
curs ha començat amb una con
siderable normali tat. Però, 
estem en un equilibri precari. 
S'han fet millores, però existeix 
el risc de «barraquització» en 
alguns punts. I és que fa molts 
anys que no es fa res. Hi ha, per 
un altre costat, una deficient 
distribució deís centres pe| que 
fa referència a la seva situació. 1 
la ciutat,- cada vegada més, 
necessita un quart institut, que 
s'ha d'establir a SantaEugènia. 
Actualment, tots aquests possi
bles alumnes estan repartits en 
tres sectors. Però això és una 
situació que no es pot conti
nuar. Ò es fa un esforç en pro
funditat, o caurem en un «barra
quisme» digne, si es vol, però, 
«barraquisme», al cap i a la fi». 

Va fer, també, referència al 
centre de FP de Sant Narcís. «Ja 
s'ha plantejat el tema a nivell de 
direcció general. Hi ha proble
mes a l'edifici de Sant Narcís. 
Hauria de projectar-se un lAS, 

De flors i violes, res, va dit l'alcalde. (Foto JORDI PICAZO). 

d'acord amb la nova llei per 
acollir el nou institut de Girona 
IV i la FP de Sant Narcís, fora 
d'Hostaleria, que ja té lloc. És 
clar que estem parlant de 3 a 5 
anys, que hem de procurar que 
siguin tres.» 

També es va referir a l'EGB. 
«En marxa, només ho està el 
parvulari del Casià Costal. Però 
no s'ha f e t - n o volen fer- res 
més. Des de fa 5 anys hi ha una 
oferta de l 'Ajuntament en 
terrenys. A la Creu de Palau, a 
Girona II, à Fontajau i al Pla de 
Girona. Ningú no ha dit res. El 
panorama en construccions és, 
com deia abans, d'un equilibri 
p.récari. Amb urgència necessi
tem un centre d'EGB i el quart 

.Institut de Girona.» 
També va tenir paraules per 

avaluar les accionà de reformes 
a lesescoles. «Durant dos anys 
hem estat sense coordinació 
entre Ajuntament i ensenya
ment de la Generalitat. Ara 
sembla que estem en un millor 
moment. Ens vam reunir amb 
el conseller Laporte i vam deci
dir rellançar el tema de les 
mil lores als centres d'EGB. 
Estem a punt de firrnar un 
acord que garanteixi una inver
sió de 10 milions de pessetes, 
tant per part de la Generalitat 
com per part de l'Ajuntament 
durant quatre ariys. Més cinc 
milions anuals,que l'Ajunta
ment dedicaria a pintura. Hem 

d'esperar que tot vagi millor 
però la Generalitat s'hà de 
posar al dia» 

Sobre el tema universitari, 
l'alcalde de Girona va dir que 
«estem a punt de veure com es 
posa en marxa la nova llei i la 
nova Universitat de Girona. 
Això seria una erhpenta impor
tant, perquè a més d'una inver
sió de molts milions faria que 
Gtrpna, amb 10.000 persones 
més, tingués un canvi fonamen
tal...» 

Pér últim, l'alcalde va mos
trar el seu desencís perquè no 

- es fan les coses amb previsió de 
futur. 

«Un inici de curs normal no 
vol dir flors i violes...» 

Hi prenen part diferents representants del sector 

S'obre el Simposi de 
rehabilitació en l'esport 
amb cent participants 

DAVID CESPEbES 
Gironia.- Ahir es va inaugurar 

el Simposi sobre rehabilitació en 
l'esport que organitza el servei de 
rehabilitació dej'hospital de Giro
na Doctor Josep Trueta i que 
compta amb la participació d'un 
centenar de metges especialitzats 
en medicina esportiva. En el sim
posi, que es portarà a terme fins 
a aquesta tarda al Palau de Fires 
de Girona, també hi prenen part 
representacions d'altres sectors 
relacionats amb l'esport i la 
medicina, com ara fisioterapeu
tes i monitors de gimnàstica. El 
simposi s'ha dividit en dues jor
nades en les quals es tractaran 
bàsicament el tema de la integra
ció del minusvàlid en el món de 
l'esport i el risc de l'esport a les 
diferents edats. La jornada d'ahir 
es va centrar en la integració del 
minusvàlid que, segons el doctor 
Moret, president del comitè orga
nitzador, encara es troba «amb 
moKs impediments, per practicar 

esport. La veritat és que falten 
mitjans en aquest sector, sub
vencions i equipaments. A Giro
na hi ha el bon exemple de Mifas 
que treballa molt bé fent arribar 
totes les possibilitats que existei
xen a les persones amb minusva-
lies». 

Segons el doctor Moret, la 
pràctica esportiva era fins fa poc 
«l'últim esglaó que faltava a les 
persones minusvàlides per inte
grar-se totalment a la societat». 
A la jornada d'avui, el tema que 
es debatrà-serà elrisc de la pràc
tica esportiva en lés diferents 
edats. L'objectiu d'aquesta jorna
da serà «explicar que l'esport té 
un risc i està condicionat a l'edat, 
sexei físic de cada individu», 
comentava a aquest diari el doc
tor Moret. L'esport s'ha de practi
car «gradualment i agrupat amb 
gent de similar edat i condició 
física. En el tema d'avui s'analit
zarà la infància, la gent gran, els 
vells i la dona». El doctor Moret 

Al simposi, taiTïbé hi és present una representació comerdal del sector. (Foto JORDI PICAZO). 

recomana l'espórt perquè és «un 
benefici per al cos i pera l'esperit. 
Podríem dir qué es tracta d'una 
teràpia que centra l'individu». Els 
perills es donen bàsicament en 
aquells casos de persones que 
«no han fet mai esport i tot de 

cop ho fan, o, per exetpple, en les 
persones que volen continuar 
aconseguint marques^ pensant 
que no passen els anys. Aquests 
riscs es poden evitar fent-se un 
control mèdic o bé realitzant una 
campanya completa on s'indi

quin els riscs que pot comportar 
la practicà esportiva en certs 
casos». El simposi finalitzarà 
aquesta tarda amb una reunió 
del grup de rehabilitació en l'es
port, entitat que també organitza 
les jornades. 
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